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V septembru in začetku okto
bra 1979 morajo temeljne orga
nizacije združenega dela, krajev
ne skupnosti in samoupravne in
teresne skupnosti končati s pri
pravami predlogov smernic in 
analiz razvojnih možnosti za ob
dobje 1981-1985. Te analize bo
do osnova za nadaljnje samou
pravno usklajevanje potreb z 
materialnimi možnostmi v na
slednjih letih. 

Nekatere organizacije združe
nega dela so že obravnavale ana

lize razvojnih možnosti, druge pa 
jih bodo v kratkem. Tudi v kra
jevnih skupnostih ne mirujejo. 
Imenovali so že komisije ter 
sprejeli programe dela za izdela
vo planov. Kljub nekaterim ob
jektivnim težavam in nejasno
stim, s katerimi se v krajevnih 
skupnostih srečujejo, bodo tudi 
njihove smernice pripravljene v 
dogovorjenem času. 

Aktivnosti v zvezi s planira
njem potekajo tudi v samouprav
nih interesnih skupnostih. V ne

katerih samoupravnih interesnih 
skupnostih so njihovi izvršilni 
odbori analize že obravnavali, v 
prihodnjih dneh pa jih bodo tudi 
njihove skupščine. 

V tej in naslednjih številkah 
Kamniškega občana bomo ob
javljali izvlečke iz analiz razvoj
nih možnosti, da bi se občani in 
njihovi delegati lahko v kar naj
večji meri vključevali v javno 
razpravo o pripravi družbenega 
plana za prihodnje srednjeročno 
obdobje. j-» 

Področje najbolj bolečih ran 
Čeprav je bil prav v zadnjem 

obdobju na področju komunal
nega gospodarstva narejen velik 
korak naprej, so brez dvoma na 
tem področju v občini še vedno 
neomejene potrebe. Prav vseh 
želja in potreb samoupravna ko
munalna skupnost ne bo mogla 
nikoli uresničiti, ker presegajo 
vse finančne možnosti, zato pa si 
delegatska skupščina SKS močno 
prizadeva, da bi bila čim bolj te
koče postorjsna najnujnejša na
črtovana dela. 

Tudi letos pestro 

Že v začetku leta je bilo oprav
ljeno veliko delo Komunalnega 
podjetja pri rekonstrukciji Tu-
njiške ceste, ki je veljalo 5,7 mi
lijona dinarjev. Dokončana je bi
la lani začeta kanalizacija in či
stilna naprava v vrednosti 5 mili
jonov dinarjev, kanalizacija na 
Jeranovem pa bo končana do no
vembra in bo veljala okrog 5,5 
milijona dinarjev. 

Med večjimi deli naj omenimo 
še ureditev kanalizacije za nado
mestne parcele na Novem trgu, 
ureditev parcel v Komendi in 
gradnja obvozne ceste, kar bo 
skupaj veljalo okrog 84 milijo
nov dinarjev. Program del in 
stroškov SKS v letošnjem letu pa 
je mnogo obsežnejši, vendar vse
ga ni moč našteti. Omenimo naj 
' e se to, da je v programu za 
letošnje leto tudi komunalno 
urejanje zemljišč za družbeno 
usmeritev, blokovno in indivi
dualno gradnjo na Perovem, Ba-
kovniku in v Komendi, gradnja 
vodovoda in kanalizacije v indu
strijsko obrtni coni, izgradnja ra-
zbremenilnikov in povezovalnih 
kanalov na kolektor ter ne na
zadnje modernizacija nekaterih 
cest v krajevnih skupnostih. 

Poleg problema, da je več želja 
in zahtev, kot dejanskih možno
sti, se samoupravna komunalna 
skupnost ukvarja še z vrsto ne
rešljivih vprašanj, ki nemalokrat 
ovirajo pravočasno in dosledno 
komunalno urejanje in bo k reše
vanju teh vprašanj v prihodnje 
potrebno odločneje pristopiti. 

Eden največjih problemov na
daljnjega razvoja komunalnega 
gospodarstva je prav gotovo od
kupovanje stavbnih zemljišč, 
predvsem za individualno grad
njo. Pomanjkanje denarja za na
kup večjih zalog takih zemljišč 
povzroča, da nastaja vedno več 
komunalno neopremljenih sta
novanjskih sosesk, ki kaj hitro 
postanejo velike onesnaževalke 
človekovega okolja. Temu pro' 
blemu bo potrebno v prihodnje 
posvetiti več pozornosti v vseh 
družbenopolitičnih sredinah in 
doseči tako osveščenost ljudi, da 
bodo za dvig komunalnega stan
darda pripravljeni primakniti tu
di svoj denar. 

Dosedanje ocene s področja 
komunalnega gospodarstva v na
ši občini kažejo, da bo potrebno 

v smernicah razvoja v nasled
njem srednjeročnem obdobju na 
tem področju upoštevati številne 
pomembne dejavnike za hitrejšo 
in boljšo komunalno urejenost. 
Med njimi je prav gotovo treba 
omeniti skladnejši in pospešeni 
razvoj manj razvitih območij, 
ustanovitev enote pri SKS za 
urejanje stavbno zemljiške pro
blematike, boljšo povezanost 
med SKS in izvajalci komunalnih 
storitev, dopolnitev dosedanjega 
sistema financiranja, večjo skrb 
za zdravo okolje, boljše informi
ranje in sodelovanje s krajevnimi 
skupnostmi, delovnimi in dtuž-
benopolitičnimi organizacijami, 
ter dosledno vključevanje nalog s 
področja ljudske obrambe in 
družbene samozaščite v program 
komunalnega gospodarstva. 

Ko bodo pripravljeni konkret
ni predlogi plana na področju 
komunalne dejavnosti v prihod
njem obdobju, bo o njih stekla 
javna razprava v drugi polovici 
prihodnjega leta. Z dodatnimi 
pripombami in predlogi pa naj bi 
plan razvoja komunalnega go
spodarstva v naši občini sprejeli 
do konca leta 1980. (M. J.) 

r 

Raz vojne možnosti 

Samoupravna komunalna 
skupnost je že podala oceno do
sedanjega razvoja in razvojne 
Možnosti komunalnega gospo
darstva za prihodnje srednjeroč-
°o obdobje, ki naj nosilcem pla
vanja za prihodnje petletno ob
dobje služi kot pomembno fajio-
d i ž ce. Temelji dejanskih potreb 
l n možnosti pa naj izhajajo pred
vsem iz krajevnih skupnosti. 

Zbori občinske skupščine so sprejeta' odlok o sanitarno higienskih in 
drugih pogojih za opravljanje gostinske dejavnosti izven gostinskih 
obratov 

Organizatorji priložnostnega opravljanja gostinske dejavnosti zunaj 
gostinskega obrata, ki so do sedaj potrebovali le dovoljenje oddelka za 
notranjo upravo ter oddelka za gospodarstvo, bodo odslej morali 8 dni 
pred prireditvijo iskati soglasje tudi pri upravnem organu, pristojnem za 
sanitarno inšpekcijo. Tako bo nadzorstvo nad prodajo in prometom z 
živili bolj učinkovito, kar z dosedanjim načinom dela ni bilo mogoče. 

. . . odlok o ureditvi nekaterih vprašanj 
s področja zakona o blagovnem prometu 

Ker je trgovsko podjetje Kočna Kamnik sporočilo, da ne bodo 
ustanavljali svojih prodajnih enot v KS Pšajnovica, Špitalič, Volčji 
potok in Vranja peč, je naš izvršni svet predložil občinski skupščini v 
sprejem odlok o ureditvi nekaterih vprašanj s področja zakona o 
blagovnem prometu, ki bo omogočil boljšo oskrbo občanov v teh 
krajevnih skupnostih. IS je menil, da bi bilo poleg naštetih KS potrebno 
razvijati to dejavnost tudi v vasi Scla. 

Po določilih 42. člena zakona o blagovnem prometu lahko delovni 
ljudje sami ali skupaj s člani svoje družine opravljajo prodajo na drobno 
živil, časopisov, knjig, papirja, vžigalic ter galanterijskih in drobnoga-
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1. Konf. delegacij Borovo, Peko, 
Zmaga, Metalka, Petrol in drugi 
Kdaj se bo začela gradnja avtobusne 
postaje? 
Odgovor SKG Kamnik: 

V planu Samoupravne Komunalne 
skupnosti občine Kamnik za leto 1979 
smo predvideli le odkup zemljišča in 
stavbe na lokaciji bodoče avtobusne 
postaje. Ta dela so že opravljena ter 
je bilo vloženih 2,000.000 S din sred
stev. V delovnem osnutku programa 
SKS za leto 1980 je predvidena grad
nja avtobusne postaje, katere investi
tor smo ob sodelovanju z delovno or
ganizacijo Viator in ostalimi zaintere
siranimi organizacijami. V kolikor bo 
snutek programa SKS sprejet, bo av
tobusna postaja na lokaciji ob želez
nem mostu v Kamniku (in sicer njena 
prva faza) zgrajena v letu 1980. 
2. Delegacija Kemijske industrije 
Kamnik 

Zakaj delovne organizacije v občini 
Kamnik tako malo koristijo možnosti 
kreditov? A l i je bila s tem v zvezi 
izdelana kakšna analiza? 
Odgovor oddelka za gospodarstvo in 
finance: 

Analiza glede koriščenja kreditov 
naših delovh organizacij s področja 
gospodarstva je bila narejena pred 
tremi leti. Eden izmed glavnih vzro
kov, da O Z D v preteklem obdobju 
niso koristile kreditov, je bil tudi ta, 
da O Z D niso imele izdelanih razvoj
nih programov. 
3. Boris Bavčar, delegat DPZ 

Skupščina in izvršilni odbor skup
nosti za požarno varnost sta že več
krat razpravljala o nadaljnjih investi
cijah na tem področju, še zlasti o 
gradnji novega doma. Sredstva se za 
te namene že zbirajo na računu požar
ne varnosti (zbranih je že okrog 
4,000.000,00 din), vendar še vedno ni 
določena lokacija. Zato je delegat 
predlagal, naj bi izvršni svet poklical 
vse zainteresirane, da bi se gradnja 
doma čimpreje pričela. 
Odgovor oddelka za notranje zadeve: 

Lokacija za obrambni dom je v do
govoru s predstavniki Gasilskega 
društva Kamnik določena vzhodno od 
Viatorjevih garaž. Podatki o prostor
skih potrebah se zbirajo. Čim bodo 
zbrani, ho izvršni svet sklical vse zain
teresirane, da se dogovorijo o čim
prejšnjem pričetku izgradnje obramb
nega doma. 

4. Delegacija KS Šmartno 
Delegacija postavlja vprašanje gle

de športnega igrišča v Šmartnem. To 
vprašanje jc delegacija že posredova
la premoženjsko-pravni službi in ni 
dobila odgovora. Na terenu je z dve
ma lastnikoma prišlo do sporazuma, 
odkupa zemljišča, eden pa postavlja 
pogoje v zamenjavo. 
Odgovor oddelka za gospodarstvo in 
finance: 

Krajevna skupnost Šmartno in 
Osnovna šola Toma Brejca Kamnik 
sta zaprosili za odkup zemljišča za 
športno igrišče v Šmartnem v letu 
1977. 

Premoženjskopravna služba jima je 
takoj odgovorila, daje potrebno zem
ljišče odmeriti, ker naj bi odkupili le 
dele posameznih parcel. Ker delilnega 
načrta do danes še nismo1 prejeli, ne 
moremo pristopiti k izdelavi kupopro
dajnih pogodb. 

Priporočamo, da se za oba lastnika, 
ki sta zemljišče pripravljena prodati, 
izdela delilni načrt. Za tretjega lastni
ka, ki želi zemljišče v zamenjavo, pa 
bo sklican sestanek v premoženjsko
pravni službi zaradi pregleda možno
sti zamenjave. 

Občina Kamnik nima zemljišč, ki bi 
jih lahko zamenjala, zato bi bilo po
trebno preveriti eventualne druge 
možnosti, da bi prišlo do odkupa oz. 
zamenjave. 

Delegacija Svilanit Kamnik 

Za solidarnostno prelivanje v SRS pa 
je bilo odvedenih 1,623.008,00 de
narjev. Ostanek sredstev na dan 
31/12-78 jc: 
- v skladu združenih 
sredstev za štipendije 608,250.40 
- zbirnem računu 413,294.85 
Skupaj: 1,021.545,25 

O finančnem poročilu je razpravlja
la skupna komisija podpisnic SS v ob
čini Kamnik dne 1/6-79. Glede na 
ugotovitve, da se kopičijo rezerve na 
tem skladu, je skupna komisija pred
lagala republiški komisiji podpisnic 
SS o štipendiranju znižanje prispevne 
stopnje. 

Skupna komisija podpisnic SS na 
ravni republike je na seji 4/6-79 ugo
tovila, da so bili v letu 1978 doseženi 
precej višji dohodki kot izdatki. Na 
dan 31/12-78 je bilo na zbirnem raču
nu 37,145.950 dinarjev združenih 
sredstev za štipendiranje ter na skla
dih 65,316.657 dinarjev. Skupno je 
bilo na računih občin ob koncu leta 
102,462.607 dinarjev. 

Na podlagi teh podatkov je skupna 
komisija na ravni republike ocenila, 
da bi sredstva, ki jih bodo podpisniki 
samoupravnega sporazuma združili za 
prvih 5 mesecev letošnjega leta, 
vključno s prenesenimi sredstvi iz leta 
1978, ki so na računih občin in na 
republiki, zadostovala za pokritje iz
datkov v letu 1979 v planiranih okvi
rih. 

nji oz. položitvi plinovoda pa so izva
jalci del štrli nekaj cevi na objektu 
kolektorja, katere je popravljalo Ko
munalno podjetje Domžale. Ureditev 
in dokončanje teh del mora izvršiti 
Komunalno podjetje Domžale. 
10. Delegacija KS Kamnik 

Občani se pritožujejo, da ne dobijo 
redno ali včasih sploh ne Kamniškega 
občana. 
Odgovor občinske konference S/.DI.: 

Kamniški občan jc glasilo občinske 
konference SZDL Kamnik, sredstva 
za njegovo izdajanje pa v skladu s 
samoupravnim sporazumom združu
jejo družbenopolitične organizacije, 
Skupščina občine Kamnik in samo
upravne interesne skupnosti. Kamni
škega občana prejme vsako gospo
dinjstvo v občini brezplačno. 

Distribucija Kamniškega občana, ki 
je za občana brezplačna, je ena od 
nalog krajevnih organizacij sociali
stične zveze. Vsaka krajevna organi
zacija SZDL organizira raznašanje 
občana, vsaka na svoj način; s pomoč
jo mladine, nekatere pa tudi s pomoč
jo raznašalcev, ki jih plačajo iz sred
stev članarine SZDL. Predlagano jc 
že bilo, da bi se dostave Kamniškega 
občana vršila po pošti, vendar je za to 
potrebno zagotoviti 17 starih milijo
nov. V krajevni skupnosti Kamnik je 
organizirana raznašalska služba, ki jo 
iz sredstev, zbranih s članarino, finan-
sirajo krajevne organizacije SZDL. 

lanterijskih proizvodov na podlagi pismene ponudbe, o delu z O Z D , ki 
izpolnjuje pogoje za prodajo na drobno s temi proizvodi Tak način 
prodaje doficen h izdelkov se lahko opravlja le v imenu O Z D in na njen 
račun. 

. . . in ODLOK 
° ^ P r » v i °dloka ° P , a * e v i m J u posebnega prispevka za financiranje 

razvoja PTT prometa v Območni samoupravni interesni skupnosti za 
ITI promet Ljubljana na območju občine Kamnik. 

Na pobudo Službe družbenega knjigovodstva SR Slovenije je Repu
bliški sekretariat za zakonodajo Ljubljana ugotovil, da je omenjeni 
odlok o nasprotju z določbo drugega odstavka 25. člena Ustave SR 
Slovenije, po kateri .se obvezno združevanje dela sredstev družbene 
reprodukcije, od katerih je odvisno uresničevanje osnovnih ciljev druž
benega razvoja, določenih v družbenem planu SR Slovenije, lahko 
določi le z zakonom. 

Imenovanja 
Tovariš Janez Andrijašič je s sklepom občinske skupščine imenovan 

za opravljanje del in nalog ravnatelja osnovne šole »Kamniškega bata
ljona« v Stranjah. 

Tovariš Andrijašič ima že štirinajst let delovnih izkušenj na področju 
vzgoje in izobraževanja. Aktivno sodeluje v družbenopolitičnih organi
zacijah, posebno v zvezi sindikatov, uspešno pa deluje tudi v delegat
skem sistemu v krajevni skupnosti, občinski skupščini, je tudi član 
skupine delegatov za republiško skupščino za področje vzgoje in izobra
ževanja. 

Za ravnatelja osnovne šole Komenda Moste je občinska skupščina 
imenovala tovariša Janeza Sitarja. Tovariš Sitar ima dvanajst let peda
goške prakse. 

Družbenopolitično je angažiran kot predsednik sveta za vzgojo in 
izobraževanje pri O K S Z D L Kamnik, je član O K Z K S in član komiteja 
O K Z K S Kamnik, član odbora rezervnih vojaških starešin ter član 
sekretariata in namestnik sekretarja OQ Z K Komenda. 

A l i se glede na dejansko realizacijo 
proračunskih dogodkov razmišlja o 
zmanjšanju stopnje občinskega davka 
dohodka delavcev, ki zdaj znaša 
0,5%? 
Odgovor oddelka za gospodarstvo In 
finance: 

Iz poročila o izvršitvi proračuna ob
čine Kamnik za prvo polletje 1979 je 
razvidno, da so bili proračunski do
hodki doseženi v višini 55,2 %. Eden 
izmed virov dohodkov v letošnjem le
tu je tudi 0,5% občinski davek iz 
osebnih dohodkov. Izvršni svet bo 
proučil možnost zmanjšanja stopnje 
občinskega davka iz osebnega dohod
ka oh pripravi osnutka proračuna za 
leto 1980. 
6. Delegacija Živilske industrije Ka
mnik 

Koliko sredstev priteka v občini za 
štipendije in ali so vsa sredstva izkori
ščena? 
Odgovor oddelka za občo upravo in 
družbene službe: 

7. člen SS o štipendiranju učencev 
in študentov v občini Kamnik določa, 
da delavci v združenem delu združu
jejo sredstva za štipendiranje učencev 
in študentov v višini 0,5% od bruto 
osebnih dohodkov. Iz tega vira smo v 
občini Kamnik v času od 1/1-78 do 
31/12-78 združili 4,583.391,60dinar
jev, na zbirnem računu prispevka 
0,5% od bruto osebnih dohodkov. 

Za izplačilo štipendij in razlik h ka
drovskim štipendijam je bilo v občini 
porabljenih 2,101.244,00 dinarjev. 

V zvezi s tem je bil sprejet naslednji 
sklep: Vse podpisnice samoupravnih 
sporazumov o štipendiranju v SRS jc 
treba obvestiti, da z izplačilom oseb
nih dohodkov za mesec junij (ta izpla
čila so konec meseca junija) začasno 
prenehajo vplačevati prispevke za šti
pendiranje v višini 0,5% od bruto 
osehnih dohodkov. S ponovnimi vpla
čili sredstev za štipendiranje bi začeli 
pri izplačilu OD v mesecu januarju 
1980. leta. 
7. Delegacija Krajevne skupnosti 
Kamnik 

Delegacija predlaga, da občinska 
skupščina Kamnik na eni prihodnjih 
sej obravnava problematiki) osnovne
ga šolstva v Kamniku, še posebno z 
ozirom na celodnevno varstvo otrok. 
Delegacija meni, da bi to čimpreje 
obravnavali kot posebno točko dnev
nega reda. 
Odgovor oddelka za občo upravo in 
družbene službe: 

Izvršni svet SO Kamnik je že 
obravnaval problematiko šolstva v 
občini Kamnik in problematiko celo
dnevnega bivanja otrok v šoli in spre
jel sklep, da o tej problematiki raz
pravlja tudi skupščina izobraževalne 
skupnosti občine Kamnik. Izobraže
valna skupnost občine Kamnik nam je 
sporočila, da bo to problematiko 
obravnavala septembra in nam posre
dovala ustrezna stališča In mnenja. 

Celotno problematiko s predlogi in 
mnenji bomo posredovali zborom ob
činske skupščine v obravnavo in skle
panje na oktobrski seji. 
8. Delegacija Krajevne skupnosti 
Šmartno 

Delegacija postavlja vprašanje, ali 
je mogoče graditi novo stavbo, name
njeno kmečkemu turizmu in kakšni so 
pogoji za izvedbo tega. 
Odgovor oddelka za gospodarstvo in 
finance: 

Februarja letos je bilo v sodelova
nju z Zadružno zvezo Slovenije na 
področju občine Kamnik izbranih 7 
kmetij, ki bodo imele prednost pri 
usmeritvi v kmečki turizem. Pri tem 
bo potreben dogovor vseh, ki so zain
teresirani za razvoj te dejavnosti 
(Kmetijska zemljiška skupnost, hra-
nilno-kreditna služba. Turistično 
društvo itd.) 

Predvidoma bo možna tako gradnja 
novih stanovanjskih hiš kot preuredi
tev starih. 
9. Delegacija Krajevne skupnosti 
Šmarca 

Stane Zobavnik, delegat KS Šmar
ca je povedal, da je Vodna skupnost 
Ljubljanica-Sava- regulirala obrežje 
Kamniške Bistrice v katastrski občini 
Volčji potok, kjer so lastniki zemlje 
kmetje iz Šmarce. Za obrambnim zi
dom je ostal neurejen del zemljišča, ki 
ga Vodna skupnost ni vzpostavila v 
prvotno stanje (t. j . travnik) kljubte-
mu, da prejme določen % sredstev za 
odškodnino zaradi spremembe na
membnosti kmečkega zemljišča. 
Odgovor oddelka za gospodarstvo in 
finance: 

Na območju Krajevne skupnosti 
Šmarca v obdobju štirih let Območna 
vodna skupnost ni gradila nobenega 
objekta oz. vršila regulacije. Pri grad-

Glede na slabšo aktivnost občanov pri 
delu krajevnih organizacij SZDL v 
KS Kamnik in finančne težave, saj 
ponekod ni bila članarina pobrana že 
dve leti in zaradi velike fluktuacije 
raznašalcev, se pojavljajo težave pri 
dostavi Kamniškega občana. Občani 
naj se v okviru krajevne organizacije 
SZDL dogovore o načinu in izboljša
nju dostave kamniškega občana, kot 
so v nekaterih krajevnih organizacijah 
to že storili. 

Raznašalska služba, ki jc organizi
rana pri Kamniškem občanu za Kra
jevno skupnost Kamnik, bo upošteva
la pripombo stanovalcev Medvedove 
5 a in drugih in skušala kljub navede
nim problemom izboljšati dostavo. 

Občinska konferenca je že večkrat 
posredovala krajevnim organizacijam 
SZDL te pritožbe in jim predlagala 
oz. svetovala izboljšave, vendar to v 
vseh predelih še ni zadovoljivo re
šeno. 
11. Konf. delegacij Muzej, Tekstilni 
inštitut. Ljudska knjižnica in drugi 

Kako je urejeno vzdrževanje skup
nih prostorov, strehe, kotlovnice itd. 
stanovanjskih blokov, v katerem so 
družbena stanovanja in etažni lastniki 
stanovanj? A l i jc nujno in koliko % 
morajo etažni lastniki plačevati me
sečno stanovanjskemu podjetju za 
vzdrževanje? Al i se lahko ob kate
remkoli omenjenem popravilu enako
vredno z ostalimi stanovalci (oz. sta
novanjskemu podjetju za družbena 
stanovanja) krijejo nastali stroški? 
Odgovor Samoupravne stanovanjske 
skupnosti: 

O tekočem vzdrževanju skupnih 
delov in naprav v stanovanjski hiši in 
njenem obratovanju odloča Zbor sta
novalcev v skladu s finančnim načr
tom. 

Zbor stanovalcev lahko poveri or
ganizaciji za vzdrževanje stanovanj
skih hiš tekoče vzdrževanje skupnih 
delov in naprav bodisi v celoti ali sa
mo v enkratnih zadevah. Normativi za 
tekoče vzdrževanje skupnih delov in 
naprav stanovanjskih hiš so enotni za 
vse stanovanjske hišev družbeni last
nini, določi pa jih Stanovanjska skup
nost. 

Imetnik stanovanjske pravice pla
čuje stanarino v sklaku z zakonom o 
stanarinah, medtem ko mora etažni 
lastnik, ki sam uporablja stanovanje v 
stanovanjski hiši v družbeni lastnini 
plačevati stanovanjski skupnosti v 
skladu z 19. členom Zakona o gospo
darjenju s stanovanjskimi hišami (Ur. 
list SRS, št. 37/74) stroške oz. pri
spevke: 
- stroške za investicijsko vzdrževanje 
stanovanjske hiše kot celote, 
- stroške za tekoče vzdrževanje 
skupnih delov in naprav v stanovanj
ski hiši, 
- stroške za revitalizacijo skupnih 
delov in naprav v stanovanjski hiši, 
- stroške upravljanja sklada stano
vanjskih hiš ter skupnih delov in na
prav v stanovanjski hiši. 

Etažni lastnik plačuje poleg omenje
nega prispevka še stroške obratovanja 
stanovanjske hiše ter je tu povsem 
izenačen z imetnikom stanovanjske 
pravice. 


